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Aan:   College van B&W, Zwolle 

Van:   Fractie SP, Koen van Baal  

Betreft:  Mondelinge vragen Slagboom Station Zwolle 

Datum:  17 juli 2017 

 

 

Geacht college, 

 

Op 20 juni jl heeft de fractie van de SP antwoorden gekregen op de schriftelijke vragen die 

wij hebben gesteld over de slagboom tegenover het station. Deze vragen hebben wij gesteld 

naar aanleiding van signalen van buschauffeurs. 

 

In de beantwoording werd beterschap beloofd. Nu heeft de SP alweer signalen van chauffeurs 

binnengekregen dat het inrijverbod nog steeds massaal wordt genegeerd, met vertragingen en 

gevaarlijke situaties tot gevolg. 

 

Ook heeft de fractie van de SP van de chauffeurs gehoord dat er oa gesprekken met Syntus 

zijn over deze situatie. Wij zijn erg benieuwd naar deze gesprekken en uitkomsten Helaas zien 

wij dat er tot nu toe nog steeds weinig gebeurt. 

 

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

- Is het college op de hoogte dat het inrijverbod nog steeds genegeerd wordt? 

- Hoe staat het met de maatregelen die de gemeente van plan was in te voeren rondom 

de slagboom zoals benoemd in de beantwoording van 20 juni? 

- Hoe staat het met de gesprekken tussen de gemeente en Syntus? Hoe vaak zijn er 

gesprekken gevoerd? Wat is de uitkomst van deze gesprekken? Komen er nog meer 

gesprekken? Met andere woorden, blijft de gemeente een vinger aan de pols houden 

bij Syntus? 

- Is de gemeente, nu blijkt dat er nog steeds onvrede onder de chauffeurs heerst, van 

plan om handhavend op te gaan treden? 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Namens de SP fractie, 

Koen van Baal 


